
Mail collegelid inzake luchtcirculatie Havenrakkers  
 
Vraag: 
De VVD heeft tijdens de raadsvergadering van 25 juni gevraagd of er bij de renovatie van de 
Havenrakkers gebruik wordt gemaakt van recirculatie van lucht in het gebouw. 
 
Antwoord: 
Het gaat om lucht/lucht warmtepompen en net als bij veel bestaande klimaatbeheersingssystemen is 
er wel degelijk sprake van recirculatie van lucht. Warme lucht wordt bv. in de winter zoveel mogelijk 
teruggewonnen, gefilterd en hergebruikt. 
 
Het RIVM heeft vorige week uitgesproken dat er geen aanwijzingen zijn dat het coronavirus zich 
binnen gebouwen verspreid via de lucht, de zogenoemde aerosolen. Het RIVM concludeert dan ook 
dat het aanpassen van ventilatiesystemen niet nodig is voor de bestrijding van het coronavirus. 
 
Voor meer informatie zie ook de volgende link: 
https://www.technieknederland.nl/extra-product/technische-aandachtspunten-voor-
klimaatbehandeling-ivm-corona 
 
Vanuit de gemeente zullen we alle ontwikkelingen hierin op de voet blijven volgen. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Jelle Kaars 
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